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 07/2021המניין מן  פרוטוקול ישיבה

 ,בתשפ"ז' תשרי  שני,מן המניין, שהתקיימה ביום ל ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה פרוטוקו

 חדר ישיבות המועצה, בנימינה., ב2021 ספטמבר 13

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

שלום אהרון שיאחי, ,  רגבאפרת מזרחי, אביב , ג'קלין בן עמימנחם ברגב,  חברי המועצה:

 טרם.

 

שחר  מעוז ינון,קרן מאיר, , שלומי סלמה ,אביטל תבוראלינור בראל,  נעדרו:

 .איתן

 

 צוות מקצועי:

 

 מנכ"לית המועצה - ניצן מחנאי גרמן

 גזבר – צור אוריון

 מהנדס –יואב מלטר 

 מנהלת אגף חק"ר –גלית אלרד 

 דובר -עמרי פורת 
 

 יועץ משפטי -עו"ד דני נחליאלי                         

 

 

 :על סדר היום

שמיעת טענות )ככל שיהיו(  בנוגע לשינוי שמות קיימים לרחובות )שכונת ההדרים בלבד( וקבלת  .1

 לפקודת המועצות המקומיות. ( 3ב)24המלצה ,בהתאם לסעיף 

 .משכר בכירים 60% מנהלת אגף חק"ר בהיקף של אישור שכר  .2

 

 

 בברכה,       

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

מליאת המועצה ממליצה לקבל את המלצת ועדת המשנה לשמות רחובות שכונת ההדרים מיום  1

 .2.8.2021ה 

 משכר בכירים. 70%-60%מליאת המועצה מאשרת שכר מנהלת אגף חק"ר בהיקף של  2

 60%ותחילה ב 
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 דיון והחלטות:

שמיעת טענות )ככל שיהיו(  בנוגע לשינוי שמות קיימים לרחובות )שכונת ההדרים בלבד( וקבלת  .1

 (  לפקודת המועצות המקומיות.3ב)24המלצה ,בהתאם לסעיף 

 

המלצת ועדת המשנה לשמות רחובות שכונת ההדרים מליאת המועצה ממליצה לקבל את  - 35החלטה מס' 

 .2.8.2021מיום ה 

 

 .משכר בכירים 60% מנהלת אגף חק"ר בהיקף של אישור שכר  .2

 ניקח כמה דקות, יש לנו את יואב וגלית. איתי ויסברג:

 יואב זכה במכרז של מהנדס המועצה, גלית זכתה במכרז של מנהלת חק"ר.

שנה  20ילדים, תושב בנימינה. אדריכל, מתכנן ערים,  2אני יואב תושב בנימינה,  יואב מלטר:

ניסיון בתחום הזה לרוב תכנון ערים, אך גם בתחום הפרטי. בשנים האחרונות 

 .הייתי יועץ למינהל התכנון

 איך בנימיני יסתדר בעבודה בבנימינה וגבעת עדה? אפרת מזרחי:

 שווה את החיכוך. יואב מלטר:

 בהצלחה מכולם. תי ויסברג:אי

 חבל לי שכל השורה של האופוזיציה לא פה.  איתי ויסברג:

ג של זמנים לאשר סבהפגישה הזו היא חשובה לנו מבחינת לוחות זמנים, אנחנו 

 שמות רחובות.

כפי ששמתם לב, אף  ישיבה שבה אמורים לשמוע מתנגדים לפרסומים שהוצאנו.

 אחד לא הגיע להתנגד וזה אופי הישיבה.

 איך יודעים? אפרת מזרחי:

 ו בעיתונות.פירסמנ ניצן מחנאי גרמן:

 לא הגיעו אז לכאורה מבחינתנו אפשר לנעול את הנושא הזה. ויסברג:איתי 

רוצה להעיר משהו בשביל הפרוטוקול, קודם כל אין רחוב מנדרינה ואין רחוב ליים.  אפרת מזרחי:

אז אם אור לא יתקבל כי זה מאוד ספציפי ויש לו קונוטציה לגמרי אחרת מפירות 

 .הדר אז מציעה או את ליים או את מנדרינה

 זו היתה ההצעה, היא עברה את ועדת שמות. ניצן מחנאי גרמן:

 רשמתי לעצמי, ואם ייפול מסיבה כלשהי, תהיה לנו חלופה. איתי ויסברג:

 זה לא שם של קלמנטינה זה שם של קליף. אפרת מזרחי:

, התשובה היתה שזה פרי הדר שפותח את ההערה הזו גם בועדת שמותהעליתי  מנחם ברגב:

 בארץ.

ליך במליאה הבאה נאשר סופית את הזה הנושא הזה אין על מה להצביע, המשך הת איתי ויסברג:

 השמות ונספיק שיכנס לרשומות.

 .שליש 2ברוב של  רק באוקטובר ניתן לאשר שמות ברשומות ניצן מחנאי גרמן:

 זו הסיבה לדחיפות. אפרת מזרחי:
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בעיקר בצה"ל מאז שאני זוכרת את עצמי, מעיר ימים בנתניה, אשת חינוך  גלית אלרד:

וחצי שנים בתפקיד ראש ענף  4פרשתי מחיל חינוך לפני בתפקידי הדרכה וחינוך. 

מאז שפרשתי עוסקת בעיקר בתחומים של הנחיית  .בדרגת סגן אלוף מורשתוזהות 

ערכית לצה"ל, למדתי קורס דירקטורים, הנחיית קבוצות, לימדתי קבוצות, הכנה 

בנתניה. הגעתי לכאן, היה חלום ושאיפה מהרגע שהשתחררתי, שמחה על הבחירה, 

 רואה אתגר מאוד גדול, תפיסות חינוכיות והרצון לקדם חינוך קהילה ורווחה.

 .הצבעה הבאהבהצלחה מכולם. בשלב הזה נגיד תודה לשניכם, לרגל ה איתי ויסברג:

צריכים לאשר את שכרה של גלית. ההמלצה מירושלים היא לא לאשר אחוז 

מסויים אחד אלא לתת טווח, כאשר יחלוף המועד שלא נצטרך לעשות דיון נוסף 

 .60%פה. עלתה השאלה למה 

-60מתחיל בין  –ההגדרה של טווחי השכר מוגדרים ע"י משרד הפנים, מנהל אגף  ניצן מחנאי גרמן:

, תמיד אומרים להתחיל במינימום. ההמלצה היתה לאשר מראש את הטווח 70%

 .70%-60%בין 

 לתקופה של כמה זמן? אהרון שיאחי:

 ?70%מוניק מקבלת  אפרת מזרחי:

 יש הבדל בין מנהל למנהלת? ג'קלין בן עמי:

 לא. ויסברג: איתי

 .60-70%מאשרים טווח של  מנחם ברגב:

 כמועצה חייבים להגיש אותה במינימום. ניצן מחנאי גרמן:

 אם יש הנחייה, אז למה צריכים אותנו? ג'קלין בן עמי:

 את צודקת ג'קלין , אבל לצערי זאת ההנחיה המפורשת של משרד הפנים. איתי ויסברג:

 60%להתחיל ב  ?60-70%מי בעד לאשר את הטווח של 

 הצבעה: 

 7בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

 משכר בכירים 70%-60%מליאת המועצה מאשרת שכר מנהלת אגף חק"ר בהיקף של  - 36החלטה מס' 
 .60%ונתחיל ב 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת המליאה,    
 
 

 איתי ויסברג                          ניצן גרמן מחנאי                  

 ראש המועצה מנכ"לית המועצה                                                                                                  
 

 

 


